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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over het bericht dat smokkelwaar per drone gevangenen gewoon kan bereiken 
(ingezonden 5 april 2022). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het feit dat de aanpak van smokkelwaar per 
drone al drie jaar, in tegenstelling tot de drones waarmee gevlogen wordt, 
nauwelijks van de grond komt?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat door de falende aanpak van dronesmokkel het 
gevangenispersoneel extra gevaar loopt; immers hoe meer smokkelwaar er 
binnen de gevangenissen is, hoe gevaarlijker dit is voor het personeel? Wat 
kunt u het personeel per direct bieden om meer veiligheid in de gevangenis-
sen te creëren? 

Vraag 3
Hoe kan het dat het personeel al sinds 2019 moet wachten op mogelijke 
oplossingen tegen het probleem van dronesmokkel? Bent u het er mee eens 
dat het onderzoek naar methoden om deze manier van smokkel van tegen te 
gaan al veel te lang duurt en het nu de hoogste tijd is om knopen door te 
hakken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Wordt in de strijd tegen dronesmokkel ook om input gevraagd van het 
personeel en de vakbond? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Zijn er rondom de gevangenissen reeds vliegverboden, zoals die er bijvoor-
beeld ook zijn bij militaire terreinen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe wordt 
hierop gehandhaafd?

1 NU.nl, 7 maart 2022, «Aanpak dronesmokkel gevangenissen schiet al drie jaar nauwelijks op», 
https://www.nu.nl/binnenland/6186959/aanpak-dronesmokkel-gevangenissen-schiet-al-drie-jaar-
nauwelijks-op.html.
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